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Curaçao

Kritische
noot Unidat
di Bario
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - ,,Als een land het sociale aspect, waaronder
mensen, educatie, gezondheidszorg, cultuur en kunst,
recreatie en sport, geen plek geeft in de gemeenschap
kan er niet gesproken worden van menselijke ontwikke-
ling. Voor ons eiland is praten al te veel, er zijn verschil-
lende onderzoeken over verschillende aspecten en ook
het CBS bombardeert ons met informatie uit de laatste
Census.” 

De winnende teams van vorig jaar. FOTO’S FABB

Unidat di Bario uit een kriti-
sche noot bij de aanvang van het
nieuwe jaar op de wijze waarop
wijkproblematieken op het ei-
land wordt aangepakt. In een be-
knopt overzicht van de ontwik-
keling van wijkorganisaties haalt
Unidat di Bario aan dat er on-
danks het ontstaan van verschil-
lende instanties voor gerichte
wijkaanpak, er de afgelopen ja-
ren niet heel veel veranderingen
zijn geweest in de gemeen-
schap, die de impact hebben op
kwaliteit van het leven in de
kwetsbare wijken. 

,,Het werk is allemaal zeer ge-
fragmenteerd gebeurd en over-
heidsplannen zijn mislukt. Het
projectmatig werken zonder 
garantie op duurzame voortgang
in een ontwikkelingsland is 
funest en resulteert in vernieti-
ging van kapitaal en mens-
kracht. 

De formule om in tripartiete
vorm ‘ownerschip’ te nemen
van projecten en er op duurza-
me wijze mee doorgaan zit niet
in ons denkpatroon en gedrag.
Fragmentatie en machtsvertoon
zorgen samen met het bedrijven
van politiek met wijkontwikke-

ling voor het ontbreken van sy-
nergie ten behoeve van wijk-
werk”, aldus de organisatie. 

Dat is volgens Unidat di Bario
de reden waarom de investerin-
gen die werden gedaan door
MCB, Reda Social, FKP in infra-
structurele zaken in de wijken
Soto, Wishi, Marchena, Fuik,
Seru Grandi en Kanga niet per-
manent gedragen werden door
de overheid. Particuliere instel-
lingen en de private sector. Deze
investeringen waren het ant-
woord op het rapport ‘Pobresa,
ban ataké’ dat eind jaren negen-
tig werd gepresenteerd en waar-
in werd aangegeven welke zones
een groot risico gebied waren. 

,,De evaluatie van Amfo- en
Usona-projecten, investeringen
van fondsen moeten doorgaan
maar gezamenlijk en niet ge-
fragmenteerd. We moeten ver-
sterken wat bewezen heeft te
werken, onszelf ‘rebranden’. We
kunnen ons als land geen af-
braak meer permitteren maar
werken aan de ontwikkelingsza-
ken die aandacht verdienen.”

De organisatie is bezig met
een jaarplanning en zal deze
binnenkort publiceren. 

375 Kinderen bij honkbaltoernooi
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Het voormalige
Andrew Jones-toernooi, nu
FABB-toernooi, kan rekenen op
een groot aantal sponsoren
waardoor de Curaçaose jeugd
weer volop bezig kan zijn met
honkbal. 

De organisatie is in handen
van de Akademia di Beisball
Brievengat en de organisatie
loopt op schema, zo wordt be-
kendgemaakt. De opening van
het programma is morgen en

wordt opgedragen een scheids-
rechter Edaine ‘Dinky’ Can-
nister. Dit jaar herdenkt hij dat
hij al weer 33 jaar als vrijwilliger
actief is in de Curaçao Little
League. Hij is ook enkele jaren
manager geweest van de club
Suffisant Boys en coach van
verschillende andere clubs. Het
toernooi vindt plaats bij Suvek.
Het wordt voor de 18e keer
georganiseerd dit jaar voor
zowel de minor als little league.
Er doen 25 teams mee met een

totaal van 375 kinderen. ,,FABB
is blij dat de club van Koraal-
specht weer haar intrede doet in
het toernooi”, zo wordt expliciet
gesteld. 

Ook Aruba zal bij de eindron-
de aanwezig zijn en het opne-
men tegen de winnaar van
2014, Marchena. De sponsoren
die de handen ineengeslagen
hebben zijn HBM Group, Giro-
bank, SFT Bank, Refineria Isla,
Ambtenaren Pensioenfonds
Curaçao (APC) en Korpodeko.

Een belangrijke wijziging
in de LvMOT is dat de FIU
(lees: MOT) onafhankelij-
ker gaat functioneren ten
opzichte van de politiek en
meer specifiek de minister
van Financiën. Als er nu
wijzigingen gewenst zijn
met betrekking tot de
rechtstreekse toegang tot
het register van de FIU,
moet steeds de volksver-
tegenwoordiging in de Sta-
ten hierover geraadpleegd
worden, zo wordt in de
MvT uitgelegd.

De CFATF liet zich zeer
kritisch uit ten aanzien 
van het feit dat het MOT
rechtstreeks onder de mi-
nister van Financiën viel.
,,Het uitgangspunt van 
de CFATF is dat een FIU

onafhankelijk, autonoom
moet kunnen functione-
ren zonder ongewenste in-
menging van buitenaf. De
minister van Financiën
draagt de politieke verant-
woordelijkheid; hij moet
ook zorg dragen voor de
randvoorwaarden, opdat
de FIU op onafhankelijke
wijze kan functioneren. De
FIU moet op onafhanke-
lijke wijze haar taken kun-
nen uitoefenen, doch heeft
weI een controlemecha-
nisme nodig. Het kan dus
niet zo zijn dat de FIU op
eigen gezag het reglement
gaat wijzigen. Indien wijzi-

ging van het reglement vol-
gens het hoofd van de FIU
nodig is, dan wordt zo’n
wijziging vastgesteld bij
ministeriele regeling met
algemene werking”, zo
wordt nader in de MvT uit-
gelegd.

Toegelicht wordt dat de
FIU nu onafhankelijk en
met een zekere mate van
autonomie kan functione-
ren. Dat uitgangspunt is
ook tot uitdrukking ge-
bracht door de wijze waar-
op de FIU juridisch is in-
gebed. Het hoofd van de
FIU is namelijk belast met
het feitelijke beheer van

het register van de FIU,
waardoor mogelijk be-
heersdaden door de poli-
tiek uitgesloten is. Eerder
was inmenging door de
minister ook al beperkt via
een ministeriele beschik-
king (MB, 1997). Besloten
is nu de inhoud van deze
MB in de LvMOT te inte-
greren. In de LvMOT
wordt analoog aan de MB,
het reglement vastgesteld
voor het register van de
FIU. Er zijn verder regels
vastgesteld over het functi-
oneren van het register van
de FIU, in het bijzonder re-
gels over doel en werking,
verantwoordelijkheid, de
inhoud, verwijdering, ver-
nietiging en verstrekking
van gegevens en de toe-
gang tot de registratie van
het register van de FIU.

FIU in wijziging
onafhankelijker

Evaluatie
De Raad van Advies (RvA) meent dat door het
uitbreiden van de bevoegdheden van toezicht-
houders en het verder uitbreiden van de reik-
wijdte van de LvMOT meer discrepantie in de
uitvoering zou kunnen ontstaan. De RvA advi-
seert daarom de effectiviteit van de uitvoering
van de LvMOT in algemene zin alsook in ver-
band met de nu voorgestelde uitbreiding van be-
voegdheden en het aantal toezichthouders te
evalueren. Ook de regering vindt een evaluatie
van de doeltreffendheid en van de effecten van
de LvMOT in de praktijk wenselijk. Maar over
het doel, de vorm en de reikwijdte van een der-
gelijke evaluatie moet de regering zich nog bera-
den. ,,Dat geldt ook voor de vraag in hoeverre
daarbij ook andere, aanverwante regelingen zul-
len worden betrokken. Aangezien met de nu
voorgestelde wijzigingen nog ervaring moet
worden opgedaan, is een evaluatie op korte ter-
mijn niet te verwachten”, zo reageert de regering
op de RvA.
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